
Pöytäkirja 22/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 22/2023, 22.5.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen, poistui kohdassa 5.3.1.

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Wähätirehtööri Aapo Niinikoski, poistui kohdassa 15.

Wähätirehtööri Kaisla Soljanto, poistui kohdassa 15.

Edustajiston edustaja Kasper Luoma, saapui kohdassa 5.3.1.,

poistui kohdassa 16.

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:05.

Annettiin henkilöille Aapo Niinikoski ja Kaisla Soljanto
puheoikeus.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisätään kohta 16. Edustajiston
edustajan vierailu päättäen kokous kohtaan 19.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Elian Salmimaa
ja Mirka Pellikka

Päätettiin esityksen mukaisesti.

Siirryttiin kohtaan 15. Wähätirehtöörien vierailu

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Ei saapunutta postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Matka lähestyy. Vuosijuhlan viettoa tiedossa.
Kiltiksellä otettu päikkäreitä. Viimeinen isompi
koulutyö palautettu, lauantain reissu jännittää.
Asuinympäristön palautus tehty ja hirttä veistetty.
Lomaviikko tiedossa ennen kesätöitä. Hommia riittää
vielä ennen reissua. Fuksiopasta grindattu koko
viikonloppu, lauantain lähtö exculle jännittää.
Kandiseminaarista selvitty ja jäätelö maistuu. Excun
talouden hoitaminen kuormittaa. Poikkeuksellisesti
herätty jo viideltä (5!!) tänään. Iskälle tehty
synttärikortti. Kouluhommat kolmea sivua vaille valmiit
tältä vuodelta.

Hallitus keskusteli Arkkitehtikillan tapahtumasyksyn
aikatauluista.

5.3. Muut ilmoitusasiat

5.3.1. Arkkitehtikillan kannanotto kaupungin suunnittelun
osallistavuuteen
Arkkitehtikilta on laatinut kannanoton (Liite 1).
Kannanotossa toivotaan muutosta nykyiseen
osallistavuuden malliin, sillä Suvilahden kohdalla
herää kysymys nykyisen mallin toimivuudesta.
Kannanotossa vedotaan huomioimaan sosiaalinen



näkökulma entistä vahvemmin hankkeiden yhteydessä.
Kannanotto on lähetetty Helsingin kaupungille.

Mai Kovanen poistui ajassa 19.19
Kasper Luoma saapui ajassa 19.24

Siirryttiin kohtaan 16. Edustajiston edustajan
vierailu

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja:
AYY:n pakollinen yhdistysilmoittauminen tehty. Killan
kannanotto lähetetty Killan sähköpostilistoille ja
tg:seen, jaettu myös
Arkkitehtuurifoorumi-facebook-ryhmään. Projektina
alkukesälle häirintätilanneohjesäännön työstö ja
pöytäkirjojen tsekkaus. Katseet kääntyvät pian syksyyn.

Rahastonhoitaja:
Kesällä luvassa tilinpäätöksen suunnittelua ja
kulukorvauslomakkeuudistuksen selvitystyötä. Ensi
kokouksessä esitellään Arkkitehtikillan
puolivuotiskatsaus.

6.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:
Ei ilmoitusasioita.

7.2. Päätösasiat
7.2.1. MAIK ry:n yhdistysjäsenkutsu

MAIK ry:n sääntömuutoksen johdosta yhdistyksen on
mahdollista ottaa jäsenekseen yhdistysjäseniä.
Yhdistysjäsenet asettavat vuosittain MAIK ry:n
hallitukseen MAIK-edustajan. Henkilöjäsenten
tapaan yhdistysjäsenet eivät maksa jäsenmaksua.

MAIK ry on päättänyt perinteitä kunnoittaen kutsua
Arkkitehtikillan yhdistysjäsenekseen, kuin myös



Maanmittarikillan ja Rakennusinsinöörikillan
(Alkuperäinen kutsu, ks. Liite 2).

Esitys: Arkkitehtikilta liittyy MAIK ry:n
yhdistysjäseneksi.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja:
Viimeisiä viedään. Käyn ensi viikolla läpi tähän
mennessä kirjoitetut pöytäkirjat, joten pyydän kaikkia
hallituslaisia lisäämään sähköiset allekirjoituksensa
tarkastamiinsa pöytäkirjoihin. Kevään viimeinen viikkis
on julkaistu tänään. Jääräkummin kanssa pohdittu uutta
tapaamista.

Päätoimittaja:
Paperi julkaistu. Graafikoilta juliste Killan
jäsenyyteen liittyen valmis.

8.2. Päätösasiat
8.2.1. Toimihenkilöiden kiitospostaukset

Kokouksessa 21/2023 keskusteltiin siitä,
otettaisiinko käyttöön toimarien kiitospostaukset,
jollaisia esimerkiksi TF tekee tasaisin väliajoin
infokanavalleen.

Esitys: Tehdään ensimmäinen kiitospostaus Killan
infokanavalle/Arkkitehtikilta-ryhmään toukokuun
loppuun/kesäkuun alkuun mennessä. Annetaan
kiltalaisten ehdottaa toimihenkilöiden nimiä,
jotka ansaitsevat kiitosta.

Päätettiin esityksen mukaisesti. Päätettiin, että
Aino ja Elian ottavat koppia tästä.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava:
Perjantaina järjestetään yritysekskursio yhdessä
Wienerbergerin kanssa. Ilmoittautumisen oli määrä kestää



viime viikon keskiviikkoon alkuperäisen suunnitelman
mukaan, mutta sitä pidennettiin vähäisen
ilmoittautumismäärän vuoksi. Ekskulle on edelleenkin
vain 21 ilmoittautunutta.

Tällä viikolla lähtee Foundation-yrityksille kevään
toinen uutiskirje. Jääräkummin kanssa sovittu “kevään”
viimeinen tapaaminen ekskun jälkeiselle ajalle.

9.2. Päätösasiat

Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit:
Tapahtumasektorilla ollaan lomalla. IE on aloittanut
Polin Approjen suunnittelun syksylle.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit:
Fuksioppaan taitto kovasti käynnissä ja sitä tehty koko
viime viikonloppu. Saatiin söpöjä kuvia maisterimestarin
ja ISOneuvoksen kanssa. Loput taitosta ja Fuksivideon
editointi siirtyy kesälle. Orientaatiota käyty läpi
UO-sektorin kanssa ja mietitty esimerkiksi ISOjen asemaa
orientaatioviikolla.

Maisterimestari:
- Puupajamestareiden kanssa sovittu uusien

maistereiden pajakoulutusten aikatauluista.
- Student Guiden taitto hyvällä mallilla; kiitos

kuvauksien järjestämisestä Fuksikapteeneille.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori



12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:
Uusi HDMI- johto hankittu kiltikselle.
Majalla hoidettu Äpyn tyhjennys ja muita Majan asioita.

Teltan lainaamiselle tullut kyselyä. Lainaammeko telttaa
vai pyydämmekö teltasta vuokraa? Tapahtuma on monen
killan tapahtuma.

Mietittiin alustavasti, että jos vanhaa telttaa voisi
lainata ilmaiseksi ja uudesta teltasta otettaisiin
jonkinlainen vuokra. Vaarana kuitenkin teltan
rikkimeneminen ja vastuu henkilön etsiminen jälkeenpäin
on vaikeaa.

12.2. Päätösasiat
12.2.1. Killan teltan lainaaminen

Pohdittiin, mikä käytäntö otetaan käyttöön teltan
lainaamiseen Arkkitehtikillan ja muiden kiltojen
yhteistapahtumiin. Päädyttiin ratkaisuun, jossa
vastuuhallituslainen huolehtii lainatun omaisuuden
palautuksesta ja sakkokäytännöistä, mikäli
omaisuudelle tapahtuu jotain.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava:
Ei ilmoitettavaa. Hallopedeilyn osalta varajäsen
sijaistaa kesäkuun kokouksissa.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Talous
Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Tapahtumat:
Fyysikkokilta 105,00 €
Valkohaalarisitsien kulujen tasaus

Kulukorvaukset:



Hallinto:
Mai Multimäki 32,71 €
Kokoustarjoilut huhti- ja toukokuu

Mai Multimäki 7,23 €
Kokoustarjoilut huhti- ja toukokuu

Mai Multimäki 26,78 €
Laitoskahvien tarjoilut 2/23

15. Wähätirehtöörien vierailu
Vuoden 2023 Wähätirehtöörit vierailivat ja kertoivat
suunnitelmistaan Wähäjoulu 115:n osalta. Tänä vuonna on
tulossa paljon tapahtumia pitkin juhlavuotta, joista
tähän mennessä on toteutunut AK x AS UV-bileet ja AK x
PT Wappuspåra. Kesäkuussa tullaan viettämään
puolivuotisjuhlia Wähäjussia, josta luvassa lisää tietoa
myöhemmin tällä viikolla. Loppukesästä on tiedossa
Wanhojen waraslähtö ja Wähäjoulu-viikolla myöhemmin
tarkentuvia tapahtumia.

Kaisla Soljanto ja Aapo Niinikoski poistuivat ajassa
18.41

Siirryttiin kohtaan 5. Ilmoitusasiat

16. Edustajiston edustajan vierailu
Annettiin henkilölle Kasper Luoma puheoikeus.

AYY:n edustajiston jäsen Kasper Luoma vieraili
hallituksen kokouksessa kertomassa syksyllä 2023
tulevista edustajistovaaleista. Hallitus otti tiedoksi
AYY:n edustajiston rakenteen ja vaalien järjestelyt.

Kasper Luoma poistui ajassa 20.01
Kokoustauko alkoi ajassa 20.01
Kokoustauko loppui ajassa 20.11

Siirryttiin kohtaan 6. Hallintosektori

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin Killan lipun lainaamisesta kesän
tohtoripromootioon, josta oli ollut puhetta kokouksessa
21. Päätettiin, että Heidi ottaa koppia asiasta.



Lähetettiin takautuvasti Mai Multimäki AYY:n
vuosijuhlille Katri Halkosen sijasta. Myönnetään
vuosijuhlien kulukorvaus kuitenkin Katri Halkoselle.

18. Seuraava kokous
Hallitus jää kevään ja kesän osalta kokoustauolle.
Seuraava hallituksen kokous järjestetään tiistaina 15.8.
klo 18.

19. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.54.

Allekirjoitukset:

________________________________
______________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1 Pöytäkirjantarkastaja 2
Elian Salmimaa Mirka Pellikka

_______________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

____________________________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


